
Z  á  p  i  s     č. 2/2008
                    z jednání výboru OPT Kotva Braník dne 4.2.2008

Přítomni  :  Svatý, Kvardová, Martinů, Třešňák, Vančura, Havelka, Foch, Pokorná, Pešata,
                   Paulus, Svobodová, Kroupa, Šťastný

Omluveni : Kněžek, Voborská, Vojta

Kontrola zápisu č.1/2008  :  bez připomínek

7/08  -    V.Pešata informoval výbor OPT o tíživé finanční situaci TJ.
- Další informace z jednání výboru TJ  -  ukončení činnosti cyklistického oddílu
      k 31.3.2008.
- Výbor OPT formuloval své požadavky na činnost v areálu TJ Kotva v Braníku a na
      chatě Valšovky.
- Výbor OPT zaujal stanovisko k současné situaci v TJ.

8/08   Milena Jiříková požádala ze zdravotních důvodů o pozastavení členství v OPT. Výbor
          OPT souhlasí.

Příští schůze výboru OPT se bude konat 3.3.2008 v 17:30 hod.

Zapsala  :  Kvardová                                                        Schválil  :  Pešata


